



Letter to Parents No.7 – 2019/20

Dear Parents:

2019/20 October Notice (1)

To have a better understanding of our school's measures and facilitate home-school co-operation, parents may read the following circulars in detail.

- a. The 70th Speech Day
- b. The 66th Sports Day
- c. S2 and S3 Parents' Day cum Seminar on Senior Secondary Subject Choices
(Only applicable to S2 and S3)

The reply slip should be duly completed and returned to the Class Teacher on or before 1.11.2019 (Friday).

Yours faithfully,

IU Kok-Kin
Principal

The notice will be uploaded to our school website for your reference.

25.10.2019

a. The 70th Speech Day

Parents are cordially invited to attend the 70th Speech day which will be held at 10:30 a.m. on 15.11.2019 (Friday) in our school hall. To facilitate the coordination of the ceremony, special arrangements are made as follows:

13.11.2019 (Wednesday):

- 1) A full rehearsal will be held from 2:00p.m. to 4:00p.m.. S1, S2 and S3 students need not attend school that afternoon except prize winners and student helpers (e.g. student performers, school choir, Girl Guides, Scout, Road Safety Patrol, Sea Cadet Corps, The Boys' Brigade, Red Cross and prefects).

15.11.2019 (Friday):

- 1) S1, S2 and S3 students need not attend school except prize winners and student helpers.
- 2) Student helpers, S4, S5 and S6 students are required to arrive school before 9:00a.m. and attend the ceremony after taking attendance. The ceremony will be from 10:30a.m. to 12:15p.m..

Please acknowledge receipt of this circular by returning the completed Reply Slip before 1.11.2019 (Friday). Should you have any queries, please contact Ms. LAM Suk-ching at 2476 2357.

b. The 66th Sports Day

Our 66th Sports Day will be held at Yuen Long Stadium from 9.12.2019 (Monday) to 10.12.2019 (Tuesday). **All students must attend.** To facilitate better cooperation between parents and the school, parents are cordially invited to attend our sports day and take part in the parent-child relay competition. Details are as follows:

<ol style="list-style-type: none">1. Sports Day (Heat): Date: 9.12.2019 (Monday) Time: 8:15 a.m. to 4:00 p.m.2. Sports Day (Final) and Prize Ceremony: Date: 10.12.2019 (Tuesday) Time: 8:15 a.m. to 1:00 p.m. The prize ceremony will start at 12 noon.3. Venue: Yuen Long Stadium4. Roll call time: 8:15 a.m. Roll call venue: Yuen Long Stadium (All students must wear the proper school P.E. uniform or activity uniform.)5. For parents who have enrolled in the parent-child relay competition, please arrive at Yuen Long Stadium before 11:00 a.m. on 10.12.2019 (Tuesday).	<ol style="list-style-type: none">6. Remarks: The sports day will be cancelled under the following circumstances. Students have to return to school at 8:15 a.m.: ~ The Typhoon Signal No.3 remains in force at 6:00 a.m.; or ~ The Thunderstorm Warning remains in force until 9:00 a.m.; or ~ The Amber Rainstorm signal is in force; or ~ The Air Quality Health Index (AQHI) is at the 10+ serious level. (The latest updates will be released on our school website at 7:00 a.m.) If the above-mentioned situations happen during the sports day, the remaining events will be cancelled. Students will be dismissed under safe conditions as soon as possible.7. Enrolment deadline: 1.11.2019 (Friday)8. Competitors may refer to the website of our P.E. department, namely Subject (PE), and the notice board of our P.E. Club for details, such as schedules, records, standards, and scoring methods.
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Should you have any queries, please contact Mr. CHEUNG Chi-wan or Ms. LEE Mei-shan at 24762357.

c. S2 and S3 Parents' Day cum Seminar on Senior Secondary Subject Choices

(Only applicable to S2 and S3)

To help parents better understand the senior secondary curriculum and subject choices, the S2 and S3 Parents' Day cum Seminar on Senior Secondary Subject Choices will be held on 29.11.2019 (Friday) from 6:30p.m. to 8:30p.m. in the school hall. Details are as follows:

Date: 29.11.2019 (Friday)

Time: 6:30p.m. - 8:30p.m.

Venue: School hall, Room 201-204 and Room 301-304

Time	Content
6:15 – 6:30	Registration
6:30 – 6:35	Address by Principal
6:35 – 7:30	Senior Secondary Curriculum - General Introduction
	S4 Class Allocation Procedure
	Alternative Pathways for Further Studies and University Admission Requirements
	Other Learning Experiences
7:30 – 7:45	Question and Answer Session
7:45 – 8:30	Meeting with Class Teachers
	2A Ms. NGAI Hung-ying and Ms. Yeung Lo-yu (RM 201)
	2B Ms. CHUNG Lai-mui and Ms. YIU Lai-king (RM 202)
	2C Ms. CHENG Yi-ki and Ms. LO Chuen-ho (RM 203)
	2D Ms. CHIU Kwai-ching and Ms. MAN So-shan (RM 204)
	3A Ms. PANG Lai-mui and Mr. CHEUNG Chi-wan (RM 301)
	3B Ms. LAM Suk-ching and Mr. CHIN Hok-mo (RM 302)
	3C Ms. YEUNG Mei-chun and Mr. ONG Khing-haow (RM 303)
	3D Ms. CHING Ka-ying and Mr. NG Kwok-fung (RM 304)

All parents are welcome to attend and raise questions during the Q & A Session. Should you have any queries, please contact Mr. YEUNG Wai-cheung at 2476 2357.



Letter to Parents No.7 – 2019/20

Reply Slip

To the Principal of Yuen Long Public Secondary School:

i) I, the parent/ guardian of _____ (_____ class)(_____ class no.), acknowledge the receipt of the following circulars:

- a. The 70th Speech Day
- b. The 66th Sports Day
- c. S2 and S3 Parents' Day cum Seminar on Senior Secondary Subject Choices (Only applicable to S2 and S3)

ii) The 70th Speech Day

- I * will attend the ceremony. (Number of attendee: _____)
 will not attend the ceremony.

iii) The 66th Sports Day

- * will attend Sports Day on 9.12.2019 (Monday).
 I will attend Sports Day on 10.12.2019 (Tuesday).
 will **take part in the 2 x 50m parent-child relay competition** held at 11:30 a.m. on 10.12.2019 (Tuesday).
 will not attend neither day of Sports Day.

- My child * will not take part in any event.
 is healthy, and will participate in
- Inter-house relay competition (Students who do not put a tick in this box will not be allowed to take part in the competition or be a substitute)
 - Inter-class relay competition (Students who do not put a tick in this box will not be allowed to take part in the competition or be a substitute)
 - Individual events:
 - Students can choose the individual events from List A.
 - Each student can participate in at most 3 individual events. If the student joins 3 events, track events and field events must both be chosen.
- Gender: Male/Female Group: A/ B/ C
 1. _____ 2. _____ 3. _____

iv) S2 and S3 Parents' Day cum Seminar on Senior Secondary Subject Choices
(Only Applicable to S2 and S3)

- * will attend S2 and S3 Parents' Day. (Number of attendee: _____)
 I will not attend S2 and S3 Parents' Day.
 Not Applicable.

Signature of Parent/Guardian : _____

Name of Parent/Guardian: _____

_____.10.2019

* Please put a ✓ in the appropriate

List A
Sports Day Individual Events

Grade	Boys			Girls		
Event	A	B	C	A	B	C
Track Events						
100m	✓	✓	✓	✓	✓	✓
200m	✓	✓	✓	✓	✓	✓
400m	✓	✓	✓	✓	✓	✓
800m	✓	✓	✓	✓	✓	✓
1500m	✓	✓	✓	✓	✓	✓
110m Hurdles	✓					
100m Hurdles		✓		✓	✓	
Field Events						
High Jump	✓	✓	✓	✓	✓	✓
Long Jump	✓	✓	✓	✓	✓	✓
Triple Jump	✓	✓				
Discus	✓	✓		✓	✓	
Javelin	✓	✓		✓		
Shot Put	✓	✓	✓	✓	✓	✓

Age groups: A Grade Date of birth on or before 31.12.2003
 B Grade Date of birth on or after 1.1.2004
 C Grade Date of birth on or after 1.1.2006



敬啟者：

2019/20 學年十月份學校安排須知 (一)

為讓家長更了解學校各項措施及促進家校合作，請家長詳閱下列通告：

- a. 第七十屆畢業頒獎典禮
- b. 第六十六屆陸運會
- c. 中二及中三家長日暨高中選科講座 (中二、中三適用)

請家長填妥《家長綜合回條》，並著 貴子弟於 2019 年 11 月 1 日 (星期五) 或以前交予班主任。

此致

各位家長



元朗公立中學校長

余國健謹啟

上述通告將上載至本校網頁，歡迎家長瀏覽。

2019 年 10 月 25 日

a. 第七十屆畢業頒獎典禮

本校第七十屆畢業頒獎典禮將於2019年11月15日（星期五）上午10:30在本校禮堂舉行。現謹誠意邀請閣下出席觀禮。同時為配合典禮舉行，本校有以下特別安排：

11月13日（星期三）：

- 1) 全校綵排將於當天下午2:00至4:00舉行。除領獎生或協作學生外（如表演學生、合唱團、女童軍、交通安全隊、海事青年團、基督少年軍、紅十字會隊員及領袖生），中一至中三級學生下午不用回校上課。

11月15日（星期五）：

- 1) 除畢業典禮的領獎或協作學生外，中一至中三級學生全日不用回校上課。
- 2) 協作學生、中四至中六學生請於上午9:00前返校，點名後參加典禮。典禮將於上午10:30至下午12:15進行。

請各位家長於11月1日（星期五）前回覆。如有查詢，請致電24762357與林淑貞老師聯絡。

b. 第六十六屆陸運會

本校第六十六屆陸運會定於2019年12月9日（星期一）及12月10日（星期二）假元朗大球場舉行。當天為正常的上課日子，所有學生必須出席。為推動家校互動，本校現邀請各位家長出席觀賞賽事並參加親子接力比賽。有關安排如下：

<p>1.陸運會初賽日： 日期：2019年12月9日（星期一） 時間：上午8:15至下午4:00</p> <p>2.陸運會決賽日及頒獎禮： 日期：2019年12月10日（星期二） 時間：上午8:15至下午1:00 頒獎典禮時間：中午12:00開始</p> <p>3.比賽地點：元朗大球場</p> <p>4.學生點名時間：上午8:15 學生點名地點：元朗大球場 （全體學生須穿著整齊體育服或活動服出席）</p> <p>5.親子接力比賽報到時間及地點： 參加親子接力比賽的家長，請於12月10日（星期二）上午11:00前到達元朗大球場出席比賽。</p>	<p>6.注意事項： 比賽當天如有下列情況，學生須按當天時間表回校上課： ~天文台於上午六時仍然懸掛三號颱風訊號；或 ~廣泛地區雷暴警告訊號有效期間至上午九時；或 ~黃色暴雨警告訊號生效；或 ~香港空氣質素健康指數達10+級嚴重水平 （請留意當天上午7時學校網頁公佈的最新消息） 若陸運會進行中出現上述天氣狀況，餘下賽事將會取消，並在安全情況下儘快讓學生回家。</p> <p>7.截止報名日期：2019年11月1日（星期五）</p> <p>8.參賽學生可詳閱學校體育科網頁以及張貼於體育學會報告板資料，包括場刊、賽程、紀錄、標準及計分方法等。</p>
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

如有任何查詢，請致電24762357與張子宏老師或李美姍老師聯絡。

c. 中二及中三家長日暨高中選科講座（中二、中三適用）

為讓家長了解高中學制的選科模式、選科時應注意的事項，本校於 2019 年 11 月 29 日（星期五）晚上 6:30 至 8:30，將在禮堂舉行中二及中三家長日暨高中選科講座，好讓各家長能早日明瞭本校高中課程的安排，詳情如下：

日期：2019 年 11 月 29 日（星期五）

時間：晚上 6:30 至 8:30

地點：本校禮堂、201－204 室及 301－304 室

時間	內容
晚上 6:15－6:30	家長簽到
晚上 6:30－6:35	校長致辭
晚上 6:35－7:30	高中課程簡介
	中四分班程序
	學生升學途徑及大學收生要求
	其他學習經歷
晚上 7:30－7:45	答問環節
晚上 7:45－8:30	與班主任會面
	2A 倪紅英老師、楊璐瑜老師（201 室）
	2B 鍾麗梅老師、姚麗瓊老師（202 室）
	2C 鄭伊淇老師、羅轉好老師（203 室）
	2D 趙桂清老師、文素珊老師（204 室）
	3A 彭麗梅老師、張子宏老師（301 室）
	3B 林淑貞老師、錢學武老師（302 室）
	3C 楊美珍老師、王慶豪老師（303 室）
3D 程嘉瑩老師、伍國豐老師（304 室）	

歡迎各位家長蒞臨參與。如對本校高中課程安排有任何疑問，歡迎於答問時間踴躍提出。如有查詢，請致電 24762357 與楊偉祥老師聯絡。



家長通函第 7 號 – 2019/20

家長綜合回條

敬覆者:

- 甲部.** 本人為 _____ (_____ 班) (_____ 號) 之家長，已知悉下列通告:
- a. 第七十屆畢業頒獎典禮
 - b. 第六十六屆陸運會
 - c. 中二及中三家長日暨高中選科講座 (中二、中三適用)

乙部. 第七十屆畢業頒獎典禮

- 本人 * 將出席第七十屆畢業頒獎典禮。(出席人數: _____)
 無暇出席。

丙部. 第六十六屆陸運會

- 本人 * 將出席 12 月 9 日 (星期一) 之陸運會活動。
 將出席 12 月 10 日 (星期二) 之陸運會活動。
 將 參與 12 月 10 日 (星期二) 上午 11:30 舉行的 2 x 50 米親子接力賽。
 無暇出席。

- 敝子女 * 不參與任何項目
 健康良好，將會參與
- 社際接力比賽 (沒有✓此項者不得參賽或作後備替補)
 - 班際接力比賽 (沒有✓此項者不得參賽或作後備替補)
 - 下列個人項目:
 - 學生可從表一選取個人項目。
 - 每人可參加一至三項。如參加三項者，必須包括田賽及徑賽項目。
- 性別: 男/女 所屬參賽組別: 甲/乙/丙
1. _____ (選項) _____ 2. _____ (選項) _____ 3. _____ (選項) _____

丁部. 中二及中三家長日暨高中選科講座 (中二、中三適用)

- 本人 * 將出席中二及中三家長日暨高中選科講座。(出席人數: _____)
 無暇出席。
 非該級學生家長，此項不適用。

此覆
元朗公立中學校長

家長簽署: _____

家長姓名: _____

2019 年 10 月 日

* 請於適當 填上✓

表一
陸運會個人項目

參賽組別 項目	男子			女子		
	甲	乙	丙	甲	乙	丙
徑項						
100 米	✓	✓	✓	✓	✓	✓
200 米	✓	✓	✓	✓	✓	✓
400 米	✓	✓	✓	✓	✓	✓
800 米	✓	✓	✓	✓	✓	✓
1500 米	✓	✓	✓	✓	✓	✓
110 米跨欄	✓					
100 米跨欄		✓		✓	✓	
田項						
跳高	✓	✓	✓	✓	✓	✓
跳遠	✓	✓	✓	✓	✓	✓
三級跳	✓	✓				
鐵餅	✓	✓		✓	✓	
標槍	✓	✓		✓		
鉛球	✓	✓	✓	✓	✓	✓

年齡組別： 甲組 出生日期為 2003 年 12 月 31 日或以前
 乙組 出生日期為 2004 年 1 月 1 日或以後
 丙組 出生日期為 2006 年 1 月 1 日或以後